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S novým rokem rozšíření nabídky    
plastových oken a dveří

Všichni žijeme a pohybujeme se v určitém 
prostředí. Jdeme nakupovat a musíme se 
přizpůsobit množství nakupujících  
v obchodních domech, pohybujeme se  
v autech po silnicích mimo město  
i ve městech a musíme se přizpůsobit  
aktuální dopravní situaci, jsme na dovolené 
a musíme své volnočasové aktivity  
přizpůsobit počasí, které nás provází.  
Bohužel, nic jiného nám většinou nezbývá.

Pracovně se nacházíme také v prostředí.  
Je to prostředí, ve kterém podnikáme.  
Docela mi vadí pohled médií na komento-
vání stavu, ve kterém se nyní nachází  
stavební průmysl. Jako by články psali 
novináři a své dojmy sdělovali lidé, kteří 
zapomínají na minulost stavebního trhu 
psanou po revoluci až do současnosti, 
a hlavně jako by dotyční zapomněli  
na stavy trhu, které nebyly konjukturní,  
stavy, a bylo jich od revoluce poměrně 
dost, kdy se stavební trh nacházel v propa-
du. Většina výrobců stavebních materiálů 
i stavebních firem v daném prostředí stále 
vyráběla, žila, pracovala a některé z nich 
v daném prostředí i rostly, jelikož se vždy 
valná většina firem přizpůsobila prodejnímu 
prostředí. Pokud mohu poradit, nedělejte 
si prosím negativní úsudky ze zpráv, které 
vnímáte z médií. Prostředí stavebního trhu 
je takové, jaké je a my jsme silnou firmou, 
která i stávající propady trhu ustojí.  
Máme svou ekonomickou sílu a styl práce, 
které nám zaručují překonání výkyvu trhu. 

Kolegové, rok 2023 jsme ukončili  
ekonomicky v historicky nejlepších  
výsledcích. Děkuji Vám za um i pracovní 
úsilí, které jste v roce 2023 vložili do své 
práce. Přijměte prosím ode mne přání 
rodinné pohody, štěstí, pevného zdraví  
do roku 2024.

Poděkování 
za rok 2023

V průběhu posledního čtvrtletí roku 2023 
finišovaly přípravy na rozšíření našeho 
výrobkového portfolia v oblasti plastových 
výplní. Nyní již můžeme směle říct,  
že s novým rokem 2024 začínáme  
nabízet našim zákazníkům další  
variantu Plastového okna 76. Ta se zařadí 
ke stávajícím variantám, kdy jedna varianta 
je vyráběna z plastových profilů značky 
Kömmerling a druhá z profilů značky 
Deceuninck. 
 
Tato nová, třetí varianta bude z profilů 
německé firmy Aluplast. Ta má více  
než 40letou tradici a patří mezi významné 

hráče na trhu. Své sídlo má v Karlsruhe  
a má více než dvacet výrobních míst  
a prodejních zastoupení po celém světě. 
Z jejich výrobního porfolia jsme  
v okenních systémech vybrali šestiko-
morový produkt, který Vám podrobněji 
představíme v příštím čísle Okenáře.  
Můžeme ale předeslat, že mezi hlavní 
výhody tohoto produktu patří kromě  
standardního barevného provedení  
i atraktivní barevné provedení barevných 
fólií pod názvem „aludec“ a „woodec“. 
Výhodou zvoleného řešení  
je i kompozitní výztuha v rámu  
a pevné středové těsnění – doraz.

Ing. Edmund Neubauer
ředitel PKS okna a.s.
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Pomáháme  
a podporujeme studenty

jak přímo výrobu plastových oken,  
tak i zázemí pro pracovníky v kancelářích. 
Obdobné exkurze pořádáme v průběhu 
celého roku, např. koncem října jsme uvítali 
studenty Střední školy obchodní a služeb 
SČMSD Žďár nad Sázavou. 

Den otevřených dveří žďárských firem  
a tradiční průběžné exkurze. To jsou  
podané ruce studentům z regionu,  
které jim představují naši společnost  
i celou skupinu firem PKS a nastiňují  
možnosti následného pracovního  
uplatnění po ukončení studia.

Koncem roku jsme se jako jeden  
z regionálních lídrů tradičně zapojili do  
Dne otevřených dveří žďárských firem 2023 
a v průběhu celého dne jsme představovali  
studentům základních a středních škol 
možnosti uplatnění v naší firmě po ukončení 
studia. Nemohly chybět ani exkurze  
ve výrobní hale, kde studenti mohli vidět  
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Rozhovor s Petrem Prchalem,     
dlouholetým pracovníkem divize Eurookna

V tomto čísle Okenáře Vám přinášíme 

rozhovor se zaměstnancem divize  

Eurookna, panem Petrem Prchalem, 

který s koncem roku 2023 završil  

své mnohaleté působení u nás  

a zamířil do penze.   

Co byste doporučil mladším kolegům 
jako recept na dlouhověkost ve firmě? 
Dá se to vůbec něco tako doporučit? 

Dnes už je jiná doba, ale z mého pohledu  
je lepší setrvat u jedné firmy, ve které je  
možné budovat kariéru a stát se  
odborníkem ve své profesi.

Máte nějaké speciální plány  
a přání pro čas v penzi,  
který je teď před vámi? 😊

Speciální plány nemám, ale pokud mi to můj 
zdravotní stav dovolí, tak bych se rád  
věnoval tomu, na co mi nezbýval čas  
v průběhu mého zaměstnání: cestování, 
sportu, rodině a samozřejmě malé vnučce. 

 

Děkujeme za rozhovor a přejeme Vám 
mnoho zdraví a mnoho pohody  
do dalších let.

Řekněte nám na úvod, prosím,  
jak dlouho jste pro PKS okna  
pracoval? Kdy přesně  
jste nastupoval? 

V roce 1975 jsem nastoupil do tehdejšího 
podniku Zemědělské stavební sdružení  
ve Žďáře nad Sázavou jako učeň v oboru 
truhlář. Po vyučení a dále po střední  
průmyslové škole a základní vojenské službě 
jsem začal pracovat v roce 1983 jako mistr  
v nové truhlárně. 
 

Na jakých pozicích jste tedy  
postupně pracoval?  

Vyzkoušel jsem si v podstatě všechny  
technické pozice, které jsou v tomto  
provozu. 
 
 
Vy tedy pamatujete vývoj našich  
„euroooken“ od samého počátku?  
Byl jste u zrodu této výrobní divize?

Ano, byl jsem u samotného zrodu  
„eurooken“. Tehdy se postupně přešlo  
z výroby stavebně truhlářských výrobků,  
někdy i nábytku, na speciální výrobu  
eurooken.

Jak vnímáte postupnou změnu  
a vývoj firmy PKS okna v průběhu 
času, který jste zde pracoval?

Od roku 2000 firma PKS okna postupně 
zvyšovala svůj obrat a tím rostly výkony,  
zisky a další ekonomické ukazatele  
až po loňský velice úspěšný rok.  
Co bude dál, ukáže čas.  
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Firemní akce      
PKS okna a.s. v roce 2023 

V průběhu roku 2023 proběhlo v rámci naší firmy několik zajímavých akcí. Některé z nich jsme při jejich průběhu nafotili a nyní Vám je můžeme 
krátce připomenout. 
 
Foto: 1) Ples skupiny firem PKS, 2) Setkání s autorizovanými prodejci ve sportovním duchu, 3) Nohejbalový turnaj zaměstnanců,  
4) Exkurze Felicia-coupe klub u jedné z našich výrobních hal, 5) Rozsvícení vánočního stromu PKS, 6) Vánoční večírky v restauraci INGOT 
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